
Zápis z VVH SDH Březová konané dne 25. 1. 2020 
Přítomni:  Miroslav Lukáš, Katzer Tomáš, Sinkule Pavel, Martínek Ondřej, Lukeš Oldřich,   
    Krtek Václav, Slezák Dušan, Krtková Soňa, Šebesta Martin, Marková Lenka,   
    Dioszegi Matěj, Pivarčiová Jana, Frelich Jaroslav, Gitter Jan, Novák Jindřich, Puda  
    Matěj, Pichert Patrik, Sinkulová Lucie, Hamplová Blanka, Prokop Petr, Katzer   
    Martin, Hodek Jan,  Stingl Rudolf, Sedlák František 

Přítomno: 24 

Nepřítomno: 15 

Omluveno: 10 (Pudil Jaroslav, Ohnesorg Miroslav, Sedlák Vítězslav, Bouda Miroslav, Kreuzová  
    Jana, Kutilová Kristýna, Kolář Pavel, Marek Lukáš, Hoffmannová Denisa, Mark   
    Otto) 

Návrh programu jednání VVH: 
1. zahájení – schválení programu a volba pracovních komisí 
2. návrh na členy volební a návrhové komise 
◦ Václav Krtek 
◦ Petr Prokop 
◦ Lucie Sinkulová 

3. zpráva vedoucího MH 
4. zpráva hlavního strojníka 
5. zpráva pokladníka 
6. zpráva velitele JSDH a starosty SDH 
7. volba složení nového výkonného výboru SDH (2020 – 2025) dle stanov SH ČMS 
8. usnesení komise a valné hromady 
9. diskuse 
10. ukončení VVH, občerstvení 

 
Návrh programu byl jednomyslně schválen všemi 24 přítomnými členy. 
Ad 1) zahájení – schválení programu a volba pracovních komisí 
  Jednání zahájil starosta SDH Březová p. Miroslav Lukáš v 18:00. Přivítal všechny přítomné členy. 
Požádal všechny přítomné o uctění památky zesnulého dlouholetého člena p. Drahoslava Jalůvky 
minutou ticha, který v loňském roce zemřel. 
Výroční valná hromada je usnášeníschopna – přítomno 24 členů ze 39. 
Zapisovatelem zápisu byl navržen:  Ondřej Martínek (pro: 23; proti: 0; zdrželi se: 1) 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Miroslav Lukáš  (pro: 23; proti: 0; zdrželi se: 1) 

       Lucie Sinkulová (pro: 23; proti: 0; zdrželi se: 1)  
Ad 2) návrh na členy volební a návrhové komise 
Volby dle jednacího a volebního řádu:  

◦ pro: 24; proti: 0; zdržel se: 0 



Ad 3) zpráva vedoucího MH Březová 
  V zimních měsících se naši mladí hasiči v počtu 14 členů připravovali v klubovně každé úterý a 
pátek na sezónu 2019. Od prosince 2018 se chodilo každou neděli, kromě prázdnin, do tělocvičny 
zde na Březové vždy od 13:00 do 15:00. Trénovalo se na nadcházející závody. Letos jsme objeli 
všechny závody Krajské ligy MH (celkem 8) a zde jsme se drželi stále na předních pozicích. 
Nakonec jsme Krajskou ligu dokončili na celkovém 3. místě (viz tabulka – závody ligy). Účastnili 
jsme se opět hry Plamen, kde jsem na OK v Oloví skončili na 1. místě a postoupili tak do KK, které 
se konalo v Ostrově, kde jsme skončili 5. v KVK. Uspořádali jsme několik brigád na Kostelní 
Bříze, kde jsme pomáhali chovatelům s přípravou výstavy mláďat králíků. V srpnu jsme opět 
uspořádali letní tábor, tentokrát ale na Mariánské. Dětem se tato lokace líbila, a tak tam budeme 
pořádat i letošní tábor (2020). Na podzim jsme se zúčastnili závodů v TFA v Oloví a na Rotavě, kde 
se naši mladí hasiči také neztratili a přivezli domů několik pohárů. V prosinci následovalo 
„Sokolovské šedesátkování a trojákování“, kde jsme měli zástupce z kategorie starší i dorostenců. 
Starší vybojovali 1., 3. a 12. místo. Poslední kroužek v roce 2019 jsme šli do kina na premiéru Star 
Wars. 
Celkem akcí: závody – 11x 
    výlety – 3x 
    brigáda – 3x 
    ostatní akce – 3x 
    tábor – 2x 
    celkem hodin: 542 
Hospodaření MH za rok 2019 
celkové příjmy: 191.964,- 
celkové výdaje: 191.964,- 
plán činnosti MH na rok 2020 
leden: trénink v tělocvičně, výuka v klubovně, bazén, kino 
únor: trénink v tělocvičně, sportovec roku města 
březen: trénink v tělocvičně, bowling 
duben: trénink v tělocvičně, venkovní příprava na závody, brigáda na K. Bříze 
květen: příprava na závody, K. liga, hra Plamen, stavění máje, diskotéka, výlet 
červen: venkovní příprava na závody, krajská liga, brigáda, rozloučení se se školním rokem 
červenec, srpen: letní tábor Mariánská 
září: krajská liga, trénink venku, bazén 
říjen: krajská liga, tréninky venku a v klubovně, brigáda Kostelní Bříza 
listopad: příprava v tělocvičně, diskotéka, výlet, hry a učení v klubovně 
prosinec: příprava v tělocvičně, kino, mikulášská a vánoční besídka, ukončení roku 

Ad 4) zpráva hlavního strojníka 
  V roce 2019 došlo opět k obnovení požární techniky, a to obměna DA Avia A-31 za DA VW 
Crafter. Celkem bylo se všemi požárními vozidly najeto 5 458 km, bylo spotřebováno 2 402, 35 l 
PHM a celkový počet jízd byl 168. K 1. 1. 2020 byla odepsána Avia A-31 z výjezdu a výběrovým 
řízením byla prodána do obce Velké Svatoňovice za cenu 101.400,-. Strojníci provádí každou 



poslední sobotu v měsíci strojní den, kdy mimo požárních vozidel zkoušejí také ostatní požární 
techniku, jako jsou přenosné agregáty, elektrocentrály a podobně. 

Ad 5) zpráva pokladníka 
  Paní Bc. Jana Pivarčiová seznámila všechny přítomné se stavem financí na účtě a pokladně sboru, 
kde se v době valné hromady nacházelo celkem 44.582,-. Do 31. 5. 2020 budou vyřešeny 
pohledávky členských příspěvků členů, kteří nezaplatili v roce 2018, 2019 a 2020 členské 
příspěvky. Nezaplativší členové budou k 31. 12. 2020 odebráni z centrální evidence a vyškrtnuti tak 
ze seznamu členů SDH. 

Ad 6) zpráva starosty SDH a velitele JSDH 
  Z důvodu nemoci p. Jaroslava Pudila byla zpráva o činnosti JSDH a SDH přednesena starostou 
SDH Miroslavem Lukášem. 
  V roce 2019 zasahovala jednotka u 84 událostí všeho typu (dopravní nehody, požáry, pátrací akce, 
technická pomoc, likvidace hmyzu atd.). Oproti loňskému roku došlo k poklesu o téměř 40 výjezdů. 
   
Koncem roku 2019 se začalo s obnovou osobních ochranných pomůcek a oděvů (ochranné přilby, 
zásahové oděvy a obuv, funkční trika, rukavice na požáry a technické zásahy atd.) Během roku byly 
také pořízeny 2 nové tablety z dotace Karlovarského kraje, do kterých byl nahrán program  HZS 
(GINA), které jsou umístěné ve dvou výjezdových vozidlech. Koncem roku 2019 se do výjezdové 
jednotky SDH přihlásili 4 noví členové, kteří se začínají pomalu vzdělávat a připravovat na výjezdy 
(Jan Gitter, Michal Zajíček, Matěj Puda a Jindřich Novák). 

  V uplynulém roce se náš sbor účastnil několika akcí, některé z nich, jako vždy, pořádal. Začátkem 
roku členové SDH opět plnili povinnosti požární hlídky na plesech a jiných kulturních akcích 
pořádaných na území našeho města. Jako každý rok jsme pořádali stavění máje a pálení čarodějnic, 
stejně tak jako následné kácení. V červenci jsme se opět účastnili tradičního setkání Březových, na 
kterém naše SDH – muži skončilo na 2. místě. Ke konci roku jsme začali opět s požárním dozorem 
na akcích konaných v MFC na Březové (Krimifest 2019, Vánoční koncert atd.). Na podzim roku 
2019 začala probíhat rekonstrukce hasičské zbrojnice, která se protáhla až do prvních měsíců roku 
2020 (nová fasáda, vrata, zateplení objektu, nový chodník okolo hasičské zbrojnice, nový plot a 
ještě by měla proběhnou celková rekonstrukce pozemku před hasičskou zbrojnicí a pokládka 
nového povrchu před vraty). 

Ad 7) volba nového starosty SDH 
Letošní rok je rok volební, takže proběhla volba nového starosty SDH. Volba byla přímá a 
jednohlasně byl starostou SDH opět zvolen Miroslav Lukáš. 

Ad 8) usnesení komise a valné hromady 
• Navýšení počtu členů ve výkonném výboru SDH o 2 členy. Navrženi: 
◦ Ondřej Martínek  (pro: 22; proti: 0; zdrželi se: 2) 
◦ Dušan Slezák  (pro: 22; proti: 0; zdrželi se: 2) 



• Složení VV SDH na volební období 2020 - 2025:  
◦ Lukáš Miroslav – starosta SDH –  pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1; 
◦ Pudil Jaroslav – velitel JSDH a SDH –  pro: 24; proti: 0; zdržel se: 1; 
◦ Pivarčiová Jana – hospodář –    pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1; 
◦ Krtek Václav – náměstek starosty SDH – pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1; 
◦ Katzer Tomáš – vedoucí MH –  pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1; 
◦ Pfeiffer Robert – člen VV SDH –  pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1; 
◦ Martínek Ondřej – člen VV SDH – pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1; 
◦ Slezák Dušan – člen VV SDH –  pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1; 
◦ Sinkule Pavel – strojník –   pro: 23; proti: 0; zdržel se: 1; 

• Návrh delegátů na shromáždění představitelů OSH:  
◦ Lenka Marková  (pro: 23, proti: 0, zdržel se: 1) 
◦ Petr Prokop  (pro: 23, proti: 0, zdržel se: 1) 
◦ Ondřej Martínek (pro: 23, proti: 0, zdržel se: 1) 

Ad 9) diskuse 

• Byl projednán návrh pí. Sinkulové na nákup nových stolů a dveří do objektu hasičské 
zbrojnice. 

• Starosta SDH oznámil nákup nového nábytku do kanceláře SDH. Členská základna má za 
úkol přispět s nápady na nákup vybavení. 

• Návrh p. Katzera pro VV SDH o udělení Čestného uznání SDH pro Ondřeje Martínka a 
Lenku Markovou za pomoc při vedení kroužku MH. 

• Nový starosta p. Miroslav Lukáš k plánu činnosti na rok 2020 vyzvedl pár důležitých bodů, 
které by měly být v roce 2020 prioritní. Jedná se: 
◦ tradiční stavění máje spojené s pálením čarodějnic 
◦ setkání Březových, keré proběhne na přelomu července a srpna 
◦ spolupráce při asistencích na akcích pořádaných městem Březová 

• Návrhová komise navrhla přítomným členům schválení hlasováním voleb nového VV SDH 
a zároveň tohoto zápisu z VVH SDH Březová. 

Zapsal:  Ondřej Martínek   ………………………………. 

Ověřili:  Miroslav Lukáš   ………………………………   
     

    Sinkulová Lucie   ……………………………… 




